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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

04.10.2022 

Mødested 

Nyt personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde nr. 2 

 

Referent 

(PN) 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) René Beck (RB) Søren 

Jark (SJ) Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), Vibeke Hansen (VH), Jens 

Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS), Charlotte Lombard (CL), Laila Schou Poulsen (LP), Hans 

Christian Johansen (HJ), Tina Ingrid Magrethe Bladbjerg (TB) Elevrådsrepræsentant Caroline Haysen. 

 

Afbud fra: JA, MS, CL 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

 Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

• SCV 

1. Ny ansættelser 

2. Udfordringer 

3. Undersøgelse 

• Almen skolen 

1. Forældrehenvendelse 

2. Fotografering 

3. Ny ansættelser 

  På baggrund af de notater Peter 

havde vedhæftet til dagsordenen, 

var der enkelte uddybende 

spørgsmål. 

 

Elevrådet er lige blevet sammensat, 

og elevrådet vil forsøge at ligge 

møderne således, at de kan ligger 

før skolebestyrelsesmøderne. 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

4. Nyt skur 

5. Udfordring 

• Elevrådet 

 Henvendelse fra LEV Fælles 

drøftelse og 

hvad gør vi 

Orientering og 

fælles drøftelse 

om, hvad kan 

skolebestyrelsen 

gøre 

Der foreslås fra bestyrelses side, at 

man ved endnu en evt. henvendelse 

fra LEV, kan invitere bestyrelsen til 

at tage en drøftelse med Foreningen 

LEV. 

 
Skolerejser En 

tilbagemelding 

fra det 

nedsatte 

udvalg 

Orientering og 

debat 

Udvalget er nu startet på at lave et 

udkast til Vonsild skoles model for 

Skolerejser. Den endelige model 

præsenteres, når den er klar. 

 
Trafikgruppen opsamling Hvor er vi i 

forhold til det 
arbejde, der 
blev lavet af 
den forrige 
bestyrelse, og 
hvad er næste 
skridt 

Orientering Jens har snakket med Stefan. Der 

arbejdes videre med det, og vi går 

efter at finde gode løsninger, der er 

opnåelige indenfor en rimelig 

økonomi. 

 

Når vi kommer videre, skal skolen 

tage stilling til, om man ønsker en 

skolepatrulje, da der er en vis 

økonomi forbundet med dette. 

 

Der blev nedsat en arbejdsgruppe 

bestående af Vibeke, Kim og Hans 

 Ansættelsesudvalg At få valgt 
medlemmer 

 Ifm. ansættelsessamtaler ønsker 

følgende at deltage, hvis der er 

behov for det: 

 

Fra almen ønsker Jens, Tina, Laila 

Louise. 

 

Fra SCV ønsker Vibeke og Charlotte 

 Fravær for elever og 
personale 

At alle er 
orienteret 

En fælles 
drøftelse ud fra 
oplægget fra PN 

Tallene blev gennemgået for 

bestyrelsen.  

 

For elevernes vedkommende er 

fraværet i SCV lidt større, ligesom vi 

på almenskolen oplever et større 

fravær i enkelte klasser. 

 

Peter fortalte om proceduren i 

forhold til opfølgning på 

elevfraværet. 

 

Peter nævnte, at der efter Corona, 

havde været flere elever, der blev 

bedt fri udenfor elevernes ferier. 
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Side 3 

 

For personalets vedkommende er 

der især grund til vi løbende er 

nysgerrige sammen på fraværet 

blandt personalet i SCV. Vi vil derfor 

tage punktet op hver tredje måned. 

 

Endvidere vil skolen melde ud til 

forældrene på SCV, hvordan 

situationen er i forhold til ressourcer 

og fravær ved personalet. 

 

Det var efterfølgende en god dialog 

om baggrunden for fraværet hos 

henholdsvis personalet og eleverne 

 Årsmøde og årsberetning Hvornår skal 
mødet 
afholdes, og 
hvem er med 
til, at skrive 
årsberetningen 

Oplæg fra 
formanden 

Punktet udsættes til næste møde, 

hvor alle skal gøre sig tanker om, 

hvordan vi kan få flere forældre med 

til årsmødet. 

 Temasnak om vision 2025 At vi får en 
drøftelse af 
bestyrelsens 
muligheder 
for, at bakke 
op om 
visionen, 
herunder 
punktet om 
udsyn 

Fælles drøftelse Generel drøftelse om punktet Udsyn 

i Vision 2025. 

Det er ønsket, at vi kan drøfte 

visionen løbende til 

bestyrelsesmøderne, ligesom vi kan 

tage mere generelle drøftelser om 

skolen og skolens rolle i 

lokalsamfundet. 

 

 

 

  

Evt.     

 

 

 

 


